
k točki 8 

 

 

 

POBUDE IN VPRAŠANJA OBČINSKIH SVETNIKOV 

 

 

V nadaljevanju dajemo odgovora na vprašanji svetnice ge. Alenke HELBL in svetnice 

ge. Erike LUZAR, podani na 24. redni seji Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, 

dne 19. 3. 2018. 

 

Alenka HELBL: Ljudje sprašujejo, zakaj niso kontejnerji za zbiranje kosovnih odpadkov 

postavljeni tudi malo izven centrov, se pravi, da Sp. Vižinga, del Havajev in Dobrava 

nima tega kontejnerja. Predlaga, da bi se pri teh manjših naseljih postavljali kontejnerji 

izmenično. 
 

Erika LUZAR: Pove, da je bilo glede zbiranja kosovnih odpadkov omenjeno samo to, 

da letos ni kontejnerjev na Dobravi in Sp. Vižingi, sama pa želi povedati, da je letos 

tudi v Radljah samo eno odjemno mesto, vemo pa, da smo vsa leta imeli dva, če ne 

celo tri odjemna mesta, zato jo zanima, zakaj je letos samo eno. V kolikor bodo 

odgovorili, da zato, ker imamo v Radljah zbirni center, z odgovorom ne bo zadovoljna, 

ker je bil zbirni center že tudi prejšnja leta, pa je kljub temu bilo več odjemnih mest. 

 

ODGOVOR: Vprašanji sta bili posredovani Javnemu komunalnemu podjetju Radlje ob 

Dravi d.o.o. 
 
 


